
Årsberetning.  

Dette har vært et litt annerledes år. Hvor det ikke har vært så mye aktivitet. Da fysiske møter ikke har 

vært mulige. Men vi har gjennomført noen møter i år.  

 

AMU/MBU Det har blitt avholdt 6 møter i AMU/MBU og Nordre Aker klubben har vært til stede 

under alle møtene.  

Det har blitt avholdt 4 PTV samlinger i år, 25 feb. 25 mai, 28 september og 14 desember.  

Styre har avholdt 2 møter av 4 planlagte, 2 av møtene var det fravær fra medlemmer av styre som 

gjorde at disse ikke ble avholdt.  

Nordre Aker klubben har fremmet 2 krav om stilling, begge har blitt godkjent, 1 har fått fast stilling, 

mens den andre venter på ledig stilling.  

Det har i år blitt avholdt 3 møter med politikere i bydelen. 1 møte var i starten av året med 

Arbeiderpartiet, SV og Mdg. Dette var et intro møte, hvor vi gikk litt gjennom hva fagforeningen 

kunne fortelle litt om hva de jobbet med, og hva som fungerte godt og hva som kunne bli bedre. Det 

andre møte var sammen med Arbeiderpartiet, her snakket vi om bemanning i barnehage og tilgang 

på vikar. Det tredje møte var det budsjettet og EQS som sto i sentrum av møte.  

Det har også vært overdragelse av Tåsenløkka barnehage. Som har gått fra læringsverkstedet til BNA. 

Her har fagforbundet vært inkludert i hele prosessen og BNA tok over driften fra 1/12-20.  

Det har vært sendt 1 lønnskrav, det er kalt inn til møte rett over nyttår til dette.  

 

 

 


